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ρων» στον Α. Τσοχατζόπουλο 
και τον Κ. Μητσοτάκη είναι... 
μπαγιάτικεε, ενώ η (επίσηε πο
λυδιαφημισμένη) έρευνα του 
ΣΔΟΕ για την αποκάλυψη των 
δωροληπτών δεν αποκάλυψε 
τίποτα

Εξίσου απογοητευτική ήταν 
η έκβαση τηε έρευναε που έκα
νε η Βουλή για το σκάνδαλο 
του Βατοπεδίου, η οποία κατέ
ληξε στην κατάθεση πέντε πο
ρισμάτων, όπωε άλλωστε ανα- 
μενόταν Τελικά, τα κόμμα-

Δεν  είμαστε έρμαιο;«Η Ελλάδα είναι ασφαλήε. Χω- pis τον μηχανισμό, θα ήμασταν σήμερα ακόμη έρμαιο φημών και δηλώσεων», δήλωσε χθεε ο πρωθυπουργόε. Η πραγματικότητα, βέβαια, είναι κάπωε διαφορετική, αφού οι φήμεε και οι δηλώσειε περί επικείμενηε πτώχευσηε, εξόδου τηε χώραε από την ευρωζώνη κ.ο .κ., κάθε άλλο παρά έχουν σταματήσει. Αυτό φαίνεται, άλλωστε, και από την ομοβροντία δηλώσεων κυβερνητικών στελεχών -από τον Παπακωνσταντίνου μέχρι τον Σαχινίδη, τον Πεταλω
τή και την Κατσέλη- που δια- ψεύδουν κατηγορηματικά τα σενάρια. Το χειρότερο είναι ότι η κυβέρνηση δεν έχει καταφέρει ακόμη να δημιουργήσει έναν -υποτυπώδη έστω- μηχανισμό θωράκισηε τηε οικονομί- αε από την (κατευθυνόμενη) φημολογία.

Για να είμαστε δίκαιοι, 
βέβαια, δεν φταίνε μόνο 
οι εγχώριεε και αλλοδα- 
nés «Κασσάνδρεε» για 
το κλίμα γενικευμένηε 
ανασφάλειαε. Πόσο ήσυ- 
xos μπορεί να αισθάνε
ται έναε εργαζόμενοε 
όταν παρακολουθεί το 
αλαλούμ με τιε συντά- 
ξειε ή όταν διαβάζει και 
ακούει ότι ενδέχεται σύ
ντομα οι συνταξιούχοι 
δημόσιοι υπάλληλοι να 
μην μπορούν να πάρουν 
το εφάπαξ επειδή στο 
Ταμείο to u s  (και όχι μό
νο σε αυτό) «δεν υπάρ
χει σάλιο», όπωε θα ‘λε- 
γε και ο Ανδρέαε Λ ο - 
βέρδοε; Και αν συμβαί
νουν αυτά τώρα, τι θα 
συμβεί άραγε από το 
φθινόπωρο και μετά;

Μίζεε και μαύρο χρήμα έψα
χναν, ψυγεία και... λεμονοστύ- 
φτεε βρήκαν!

Το «ένστικτο τηε αυτοσυ- 
ντήρησηε»του πολιτικού συ- 
στήματοε λειτούργησε, όπωε 
φαίνεται, καταλυτικά και στην 
περίπτωση τηε διερεύνησηε του 
σκανδάλου τηε δίθίτίθηε, καθώε 
η πολυδιαφημισμένη έρευνα 
από την εξεταστική επιτροπή 
τηε Βουλήε κατέληξε σε φιά
σκο

Ακόμη και οι λίστεε «δώ -

ΠΟΛΙΤΙΚΗ »
τα θέλουν να «ματώσουν» - 
μόνο στα λόγια, όμωε

Εντω μεταξύ, συντονισμέ
νη προσπάθεια καταβάλλει η 
κυβέρνηση προκειμένου να 
ξορκίσει τη συνεχιζόμενη φη
μολογία περί επικείμενηε κα- 
τάρρευσηε τηε οικονομίαε

Ο πρωθυπουργόε Γ. Πα- 
πανδρέου μίλησε χθεε για 
«κακόπιστα σενάρια» και 
«τρομολαγνεία», διαβεβαιώ- 
νονταε για ακόμη μία φορά 
τουε πολίτεε ότι, παρά τιε «μ ι-

Η χθεσινή 
επίσκεψη 
του πρω
θυπουργού 
στην έκθε
ση «Ποσει- 
δώνια 
2010» 
είχε και... 
ινδικό 
χρώμα!

ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ
ΧΡΗΣΤΟΣ

ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ

κρέε και φυσιολογικέε αποκλί- 
σειε» από to u s  στόχουε του 
Προγράμματοε Σταθερότηταε, 
η χώρα θα τα καταφέρει και θα 
βγει από την κρίση «π ιο  δυνα
τή»...

Η κορυφή 
του παγόβουνου«Η ξεφτίλα με τα γνωστά δώρα και δωράκια αξιοποιείται για να γλιτώσουν τα μεγάλα «ψάρια» που υπέγραψαν τιε συμ- βάσειε και πήραν τα πολλά λεφτά». Το είπε χθεε ο Δημήτρηε Παπαδημούληε, αναφερόμε- νοε στη δϊεπίθηε, και μάλλον δεν έχει μεγάλο άδικο. Η «χορηγία» στον Μαντέλη, τα τηλεφωνικά κέντρα του Κυριάκου  
Μητσοτάκη και όλα τα παρεμφερή που έχουν αποκαλυφθεί, είναι απλώε η κορυφή του παγόβουνου. Για την ουσία τηε υπόθεσηε -τα 100 εκατ. ευρώ- δεν έχουμε μάθει τίποτε. Και, απ’ ό,τι φαίνεται, ούτε πρόκειται να μάθουμε ποτέ...

Διαφάνεια παντού;Κάτι ανάλογο συμβαίνει και με την υπόθεση του Βατοπεδίου. Ο πρόεδροε τηε Βουλήε Φίλιπποε 
Πετσάλνικοε, παραλαμβάνο- νταε χθεε το πόρισμα τηε εξετα- σπκήε επιτροπήε, είπε ότι «ο στό- χοε είναι και πρέπει να είναι

έναε: διαφάνεια παντού, διαφάνεια για όλα, διαφάνεια για όλουε». Α ν πράγματι είναι αυτόε ο στόχοε (πράγμα για το οποίο έχουμε σοβαρέε αμφιβολίεε), το σίγουρο είναι ότι δεν επετεύχθη ούτε κατά διάνοια...

K. ΜΗΤΣ0ΤΑΚΗΣ παντού; ΓΡ. ΨΑΡΙΑΝΟΣ
Η κορυφή... Η δήλωση

^  « Ο  Συνασπισμόε είναι ένα 
£ · τριώροφο νεοκλασικό, υπό 
<  κατάληψη, έχει κρεμάσει 
Ζ  και πανό απέξω και λέει 
^  «εξέγερση», «βία στη βία 

τηε εξουσίαε», μαύρα και 
κόκκινα πανιά, σημαίεε, 
παίζουν και οι διάφορεε 
μουσικέε μέσα και έχουν 
αρχίσει και μερικοί και 
ζώνονται τα φυσεκλίκια, 
να βγουν στην εξέγερση 
και την ανατροπή».

Ο βουλευτήε του ΣΥΡΙΖΑ 
Γρηγόρηε Ψαριανόε,

στον ραδιοφωνικό 
σταθμό Βήμα 99.5
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ΕΞΕΤΑΣΤΙΚΕΣ
SIEMENS-

ΒΑΤΟΠΕΔΙ

ΣΕ ΚΑΠΟΙΑ ΤΙΜΟΛΟΓΙΑ, που αφορούσαν κυρίωε 
οικιακέε συσκευέε συγκεκριμένα εταιρείαε, 

έχουν σβηστεί με μπλάνκο τα ονόματα των παραληπτών

Εμεινε από... μίζα η Εξεταστική m s  Siemens ■ ■

Φιάσκο
η έρευνα για 
τα «μαύρα ταμεία»
Ανθρακεδ η επιχείρηοη του ΣΔΟΕ, το οποίο, αντί για την αποκάλυψη των προσώπων 
που πήραν δώρα, ανακάλυψε εκ νέου... λεμονοστύφτεε και καφετιέρεε.
Λίστεε με δώρα, που είναι ήδη γνωστά, σε Ακη και Κυριάκο Μητσοτάκη

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΓΙΩΡΓΟΣ ΠΙΚΟΥΛΑΣ
« Α

q.pikoulas@parliament.grνθρακεε ο θησαυρόε» από τα περιβόητα στοιχεία του λογαριασμού «κέντρου κόστουε 101000», τα οποία προσκόμισε χθεε στην εξεταστική επιτροπή για την υπόθεση τηε δίεηιεηε ο επικεφαλήε του ΣΔΟΕ Γ. Καπελέρηε. Στο ογκώδεε πόρισμα 168 σελίδων του ΣΔΟΕ είναι ενδεικτικό ότι δεν υπάρχει ούτε ένα πολιτικό πρόσωπο, ενώ κανένα από τα δώρα που υπάγονται στουε συγκεκριμένουε κωδικούε δεν αφορούν ρευστό χρήμα, αλλά εταιρικά δώρα που περιλαμβάνουν από κοσμήματα, ηλεκτρονικούε υπο- λογιστέε, τηλεοράσειε, είδη ηλεκτρι- _  κού και οικιακούεξοπλισμού, κινητά 
Το ΚΟΟΤΟε τηλέφωνα, σαμπά-
των δώρων νιεε, λουλούδια μέ-
ξεκίνά από χρι και κομπολό-
40 ευρώ και για
φθάνει έωε Ομωεκαιηάλλη
τα 5.000

λίστα (ή όπωε λέγεται μέροε τηε), που αναμενότανμε ιδιαίτερο ενδιαφέρον και αφορούσε το λεγόμενο «Τσακάλου project», δημοσιοποιήθηκε χθεε χωρίε και τα στοιχεία αυτά να προσθέσουν κάτι νέο στην έρευνα και ιδιαίτερα στο θέμα των διαδρομών των χρημάτων από τα «μαύρα ταμεία» τηε γερμανι- κήε εταιρείαε. Πρόκειται για γνωστά στοιχεία που αναφέρονται σε προμή- θειεε προϊόντων τηε εταιρείαε (από την υπόθεση του τηλεφωνικού κέντρου μέχρι τα πλυντήρια, τιε καφε- τιέρεε, τα ψυγεία και τουε... λεμονο- στύφτεε) κυρίωε προε δύο πολιτικά πρόσωπα, τον Ακη Τσοχατζόπουλο

(μία παραγγελία αφορά και την κόρη του Αρετή) και τον Κυρ. Μητσοτάκη, οι οποίοι λίγο αργότερα σε δηλώσειε τουε υποστήριξαν ότι κατέβαλαν κανονικά το κόστοε των αγορών τουε. Σύμφωνα με το πόρισμα που κατέθεσε το ΣΔΟΕ από έρευνα που πραγματοποίησε στη Siemen8 στιε 27-28 και 31 Μαΐου 2010, τα συγκεκριμένα στοιχεία αφορούν την περίοδο από την 1η Οκτωβρίου του 2003 έωε σήμερα, ενώ -όπωε σημειώνεται- τα «ονόματα πολλών πολιτικών προσώπων εμφανίζονται μόνο σε δελτία αποστολήε ποτών, όπωε σαμπάνιεε, τα οποία στέλνονταν εκ μέρουε του Μιχάλη Χριστοφοράκου, με την ευκαιρία ονομαστικών ή άλλων εορτών των συγκεκριμένων πολιτικών προσώπων».Επισημαίνεται δε ότι σε κάποια τιμολόγια, που αφορούσαν κυρίωε οικιακέε συσκευέε συγκεκριμένηε εταιρείαε, έχουν σβηστεί με μπλάνκο τα ονόματα των παραληπτών, ενώ και σε ένα τιμολόγιο που αφορούσε μίσθωση τζετ για ταξίδι στα Σκόπια στιε 3 Ιουνίου του 2005 έχουν σβηστεί τα ονόματα των επιβαινόντων. Ωστόσο, το ΣΔΟΕ απευθύνθηκε στη συγκεκριμένη εταιρεία ηλεκτρικών ειδών και στην αεροπορική εταιρεία μίσθωσηε πτήσεων και, ελέγχονταε τα ίδια τιμολόγια, βρήκαν ότι αυτέε οι συσκευέε προορίζονταν για τον Δ . Πατσάκη (φρουρόε του Ακη Τσοχατζόπουλου), ενώ μεταξύ των επιβαινόντων στην πτήση για τα Σκόπια ήταν η Κατ.Μη- τσοτάκη και ο σύζυγόε τηε Απόστολοε Μαυραγάνηε, οι οποίοι συνταξίδεψαν με τον Μ. Χριστοφοράκο.Η πορισματική έκθεση του ΣΔΟΕ... συνοδεύεται από τεράστια λίστα δώρων προε διάφορουε παραλήπτεε, που ξεκινούν από 40 ευρώ και φτά-

νουν μέχρι έναν κωδικό που ξεπερνά τα 5.000 ευρώ. Πάντωε το γεγονόε είναι ότι πάνω από το 90% των κωδικών αφορούν «δώρα» με κόστοε μεταξύ 300 και 1.000 ευρώ, ενώ όπωε φέρεται να είπε ο Γ. Καπελέρηε στα μέλη τηε εξεταστικήε επιτροπήε, σε αυτέε τιε περιπτώσειετηε αποστολήε εταιρικών δώρων πολλέε φορέε αυτά προορίζονται σε «ενδιάμεσουε», όπωε προσωπική ασφάλεια και γραμματείε, ώστε να μην καταγράφεται απευθεί- αε το όνομα του πραγματικού παραλήπτη.Ο «κωδικόν ΙΟΙΟΟΟ»Αναφορικά με τον «κωδικό 101000» ο κ. Καπελέρηε εξήγησε στην επιτροπή ότι τα συγκεκριμένα «δώρα» απο- στέλλονταν από την επιχείρηση στιε πρώην γραμματείε του άλλοτε διευ- θύνοντοε συμβούλου, κ. Αικατερίνη Τσακάλου και Κωνσταντίνα Καλλίρη, και ακολούθωε είτε παραδίδονταν στον Μ. Χριστοφοράκο, είτε αποστέλ- λονταν στα πρόσωπα που εκείνοε υποδείκνυε με τον προσωπικό του οδηγό. Οπωε μάλιστα είχε καταθέσει η κ. Τσακάλου, κατά την ένορκη εξέταση που διενήργησε το ΣΔΟΕ, «τα δώρα αυτά δεν ήταν ιδιαίτερα μεγά- ληε αξίαε, εκτόε από την περίπτωση ενόε ρολογιού και ενόε σετ κοσμημάτων, τα οποία και παρέδωσα στον ίδιο τον Χριστοφοράκο».Στο πόρισμα του ΣΔΟΕ περιλαμβάνονται και οι ένορκεε καταθέσειε που πήραν οι ελεγκτέε από υπαλλήλουε τηε Siemen8, με την πρώην γραμματέα του Μ. Χριστοφοράκου, ΚατερίναΤσα- κάλου, να εξηγεί ότι κάποια στοιχεία σβήνονταν με μπλάνκο με εντολή του Μιχάλη Χριστοφοράκου, γιατί ο πρώην ισχυρόε άντραε τηε εταιρείαε δεν ήθελε να γνωρίζει το λογιστήριο ούτε
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Α Π Ο  Τ Α  ΕΓΓΡΑ Φ Α προκύ
πτουν τα δώρα προε τον σωμα
τοφύλακα του Ακη, Δ . Πατσά
κη, και το ν Κυρ. Μητσοτάκη, 
που είναι ήδη γνωστά. Επίσηε 
πολλά από τα δώρα που δόθη
καν σε διαφόρουε αφορούν λε - 
μονοστύφτεε και πιστολάκια

Πατσάκης.-------s
Βοσ. Σόφιας & Γενναδίου τηλ. 6945- 758730

Π ρ ο ϊ ό ν « , .Βοεοή,Siemens,Gaggenau 8.686,35 € Τιμολόγιο Gaggenau 741 000000075/04.10.7004 8.680,00 6- Τιμολόγιο Gaggenau 741/000000076/04.10.2004 3.920,00 €
Θ.Κ . 101000

Πατσάκης Δ. -κουδούνι Βλάχος 6937-388636 Βασ. Σόφιας 55 8.Γ εννοόϊου τηλ. 6945- 758730
Siemens 154,11 € -Τιμολόγΐ" Siemens 15208/04.10.2004 154,11 € ΣΗΜΕΝΣΑΕ

-S ie m e n s -1 2 1 0 1 / 2 1 .0 9 .2 0 0 7 H ip a th  3 1 .8 5 6 ,4 0  € -F u jits u  S ie m e n s
-Siemens -1 0 0 6 / 2 1 .0 9 .2 0 0 7 -Μ π τ σ ο τ ά κ η ςπ ισ τω τικ ό Κ υ ρ ιά κ ο ς

S ie m e n s - 1 2 1 0 0 / 2 1 .0 9 .2 0 0 7 -E u r o se t -F u jitsu  S ie m e n s
-  S ie m e n s -1 0 0 4 / 2 1 .0 9 .2 0 0 7 -Μ η τ σ ο τ ά κ η ςπ ισ τω τικ ό Κ υ ρ ιά κ ο ς

Α Κ Η Σ  -  Κ Υ Ρ Ι Α Κ Ο Σ

Τα πληρώσαμε 
κανονικά
Ο ΑΚΗΣ ΤΣΟΧΑΤΖΟΠΟΥΛΟΣ
-μέσω κύκλων του περιβάλλο- 
ντόε του- και ο Κυρ. Μητσοτά- 
κηε ξεκαθάρισαν ότι κατέβα
λαν το τίμημα όλων αυτών που 
πήραν από τη εϊΘίτίθηε. Κύκλοι 
του πρώην υπουργού του ΠΑ- 
Σ0Κ έλεγαν πωε για «ό ,τι έχει 
πάρει από τη εώηηθηε έχει 
πληρώσει και τα παραστατικά 
βρίσκονται στον αρμόδιο ει
σαγγελέα». Από την πλευρά 
του ο βουλευτήε τηε ΝΔ Κυριά- 
κοε Μητσοτάκηε σε ανακοίνω
σή του τονίζει ότι «η  συντονι
σμένη επαναφορά τηε υπόθε- 
σηε που τον αφορά προκαλεί 
ερωτήματα, επαναλαμβάνει ότι 
τα τιμολόγια για αγορά ηλε
κτρονικού εξοπλισμού έχουν 
εξοφληθεί μέχρι τελευταίου 
ευρώ». Υπενθυμίζει δε ότι 
στην προσωπική του ιστοσελί
δα είναι αναρτημένα όλα τα πα
ραστατικά εξόφλησηε και ση
μειώνει ότι όσο η εξεταστική 
επιτροπή δεν δίνει απαντήσειε 
στο ερώτημα πού κατευθύνθη- 
καν οι μίζεε τηε είθπίθηε, κιν
δυνεύει να καταρρακώσει ακό
μη περισσότερο την αξιοπιστία 
τηε πολιτικήε και των πολιτι
κών.

◄ Ο Σ. Β Α - 
Λ Υ Ρ Α Κ Η Σ  
με το ν επι- 
κεφ αλήετου 
Σ Δ Ο Ε  Γ. Κα- 
πελέρη

ΜΙΛΟΥΣΕ ΓΙΑ ΣΗΜΑΝΤΙΚΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ

Αλλα έλεγε, άλλα... αποκάλυψε ο Καπελέρηε
«ΣΤΟΙΧΕΙΑ ήσσονοε σημασίαε που 
δεν οδηγούν σε αποκαλύψειε» χα
ρακτηρίστηκαν από τουε βουλευτέε 
όλων των πλευρών τηε Βουλήε, οι 
οποίοι μετέχουν στην εξεταστική 
επιτροπή, αυτά που προσκόμισε 
χθεε ο επικεφαλήε του ΣΔΟΕ Γ. Κα
πελέρηε.
Οπωε τόνιζαν δε χαρακτηριστικά, το 
αποτέλεσμα τηε έρευναε του ΣΔΟΕ

δεν οδήγησε... κάπου, παρά το γεγο- 
νόε ότι σε αναφορέε στα τηλεοπτικά 
και όχι μόνο ρεπορτάζ ο επικεφαλήε 
του ΣΔΟΕ άφηνε να διαφανεί ότι 
υπάρχουν σημαντικά στοιχεία που 
θα συμβάλουν στην έρευνα τηε υπό- 
θεσηε.
Ενδεικτική πάντωε ήταν η αντίδραση 
του κ. Γ. Καπελέρη, όταν μιλώνταε 
σε δημοσιογράφουε λίγο πριν μπει

στην αίθουσα τηε επιτροπήε, έλεγε 
ότι «για τρία και πλέον χρόνια μαε 
είχαν στην απ' έξω από αυτήν την 
υπόθεση και τώρα ζητούν σε όσο το 
δυνατόν πιο σύντομο χρονικό διά
στημα να ερευνήσουμε στοιχεία που 
σε άλλη περίπτωση θα χρειαζόντου- 
σαν μήνεε και μήνεε για να τα ελέγ
ξουμε με σωστό και οργανωμένο 
τρόπο».

τα ονόματα των παραληπτών, ούτε το είδοε των δώρων.Νωρίτερα, όπωε προαναφέρθηκε, έφτασαν στην επιτροπή δύο φάκελοι (Τσακάλου project), που -όπωε είπε ο Σήφηε Βαλυράκηε- στάλθηκαν από τη Siemen8 και δόθηκαν στη δημοσιότητα λίστεε στιε οποίεε αναγράφονται κατά το μεγαλύτερο μέροε τουε τιμολόγια που η Siemen8 έκοβε σε μέλη και συνεργάτεε των οικογενειών Μητσοτάκη και Τσοχατζόπουλου. Στοιχεία, όμωε, που είναι ήδη γνωστά και δεν προσθέτουν απολύτωε τίποτα στην έρευνα, σχολίαζαν σε κατ’ ιδίαν συζητήσειε τουε οι βουλευτέε τηε επι- τροπήε.Στιε συγκεκριμένεε δύο λίστεε, που καταγράφονται ωε «μπλε» και «κόκκινοε» φάκελοε, περιέχονται μεταξύ άλλων, στο μεν πρώτο, τιμολόγιο προε τη Νεολαία ΓΤΑΣΟΚ15.000 ευρώ με χρέωση τηε Siemen8, τρία τιμολόγια παραλαβήε από τον Δ. Πατσάκη (φρουρόε του Ακη Τσοχατζόπουλου) 8.686,35, 154,11 και 2.267,37

ευρώ, ένα τιμολόγιο το 1998 του Ακη Τσοχατζόπουλου 269.000 δραχμέε, ένα το 2001 τηε κόρηε του Αρετήε 802.000 δραχμέε, καθώε και ένατι- μολόγιοτο 2005 τηε πρώην συζύγου του Κυρ. Μητσοτάκη, Μαρέβα Μητσοτάκη, 498 ευρώ. Στον «κόκκινο» φάκελο αντίστοιχα περιέχονται 20 τιμολόγια προε τον Κυρ. Μητσοτάκη, τα περισσότερα από τα οποία αφορούν το περιβόητο τηλεφωνικό κέντρο που παρήγγειλε το καλοκαίρι του 2006 και άρχισε νατό εξοφλείτο 2007. Τα μεγαλύτερα ποσά που αναγράφονται στα τιμολόγια είναι δύο, 29.199 και 29.158 ευρώ, τον Ιούνιο και τον Σεπτέμβριο του 2007, ενώ το συνολικό κόστοε φτάνει τα 182.877 ευρώ.Ο πρόεδροε τηε επιτροπήε Σήφηε Βαλυράκηε επανέλαβε χθεε ότι τα στοιχεία είναι πολλά και συνεχώε έρχονται κι άλλα και αξιολογούνται, ενώ ο επικεφαλήε των βουλευτών τηε ΝΔ στην επιτροπή τόνισε ότι «αντί να ματώσουμε όπωε είπε ο πρωθυπουρ- γόε, ματώνει η υπομονή και η λογική

μαε». Εκ μέρουε του ΚΚΕ, ο Θανάσηε Παφίληε μίλησε για προσπάθεια αποπροσανατολισμού και συγκάλυψηε. Αίσθηση, ωστόσο, προκάλεσε η ανακοίνωση αποχώρησηε από την επιτροπή μέχρι νεωτέραε του βουλευτή του ΛΑΟΣ Κώστα Αϊβαλιώτη, ο οποίοε κατήγγειλε ότι τα στοιχεία που φτάνουν στην επιτροπή, όχι μόνο δεν οδηγούν στην αποκάλυψη των πραγματικών περιστατικών, αλλά ανπθέτωε οδηγούν στο κουκούλωμα κάποιων πτυχών του σκανδάλου.«Για μπόχα τηε ξεφτίλαε», μίλησε ο Δημήτρηε Παπαδημούληε, τονίζο- νταε ότι τα δήθεν αποκαλυπτικά στοιχεία ουσιαστικά εξυπηρετούν το παιχνίδι εντυπώσεων που παίζουν ΠΑΣΟΚ και ΝΔ. Εν τω μεταξύ η Επιτροπή αποφάσισε να στείλει επιστολή στον Γ. Παπανδρέου ώστε να αποστείλει διάβημα στιε γερμανικέε αρχέε για να πιέσουν τη Siemen8. Τέλοε χθεε κατέθεσαν οι κ. Παυλόπουλοε και Χη- νοφώτηε χωρίε όμωε να προσφέρουν κάτι στην έρευνα για το CFI.

ΣΔΟΕ: ΔΕΝ ΠΑΡΑΛΑΒΑΜΕ ΤΙΣ 150 ΚΟΥΤΕΣ

Καρφώνει Ζαγοριανό για τα στοιχεία
ΣΟΒΑΡΑ ΕΡΩΤΗΜΑΤΙΚΑ προκάλε- σαν οι βολέε που εξαπέλυσε στην κατάθεσή του, αλλά και στο πόρισμά του ο επικεφαλήε του ΣΔΟΕ Γ. Καπελέρηε προε τον πρώην ανακριτή τηε υπόθεσηε Ν. Ζαγοριανό. Σύμφωνα με τον κ. Καπελέρη, στιε 19 Φεβρουάριου του 2009 ο Νίκοε Ζα- γοριανόε μαζί με κλιμάκιο του ΣΔΟΕ «μπήκαν» στη δίεητεηε και κατέσχε- σαν 150 κούτεε με πρωτότυπα τιμολόγια  και στοιχεία από την εταιρεία.Ο πρώην ανακριτήε πήρε αυτό το υλικό και είπε προε τουε υπαλλήλουε του κλιμακίου -χωρίε εκείνοι να προχωρήσουν σε καταγραφή, παραλαβή, δέσμευση ή και κατάσχεση εγγράφων- ότι «αν τουε χρειαστεί θα τουε ειδοποιήσει», κάτι που όμωε δεν έγινε ποτέ. «Συμμετείχαμε μόνο

ωε παρουσίεε, χωρίε να εισέλθουμε ουσιαστικά στον έλεγχο που διενερ- γείτο από τουε δικαστικούε λειτουρ- γούε, δηλαδή τελούσαμε υπό τιε διαταγέετων», αναφέρεται ενδεικτικά σε σχετικό έγγραφο των συμμε- τεχόντων υπαλλήλωντου ΣΔΟΕ στον έλεγχο που διεξήχθη στα γραφεία τηε εταιρείαε κ.κ. Χρ. Αθανασίου, Κ. Παρασκευόπουλου, I. Μπότσα και Γερ. Παναγόπουλου.«Συσκευασίεε χαρτοκιβωτίων, διάφορα έγγραφα-στοιχεία, για τα οποία δεν λάβαμε γνώση, ούτε συντάξαμε ή υπογράψαμε σχετικά έντυπα παραλαβήε τηε υπηρεσίαε μαε, παρελήφθησαν από τουε δικα- στικούε λειτουργούε», σημειώνουν χαρακτηριστικά. Μάλιστα στην προσπάθεια του ΣΔΟΕ να ερευνήσει το διαβόητο «κέντρο κόστουε 101000»,

αυτό ήταν ιδιαίτερα δύσκολο και επισφαλέε γιατοτελικό αποτέλεσμα, διότι όπωε δηλώθηκε εγγράφωε από τουε εκπροσώπουε τηε δίεητεηε, κ. Αν. Ξυνή και Ν. Συκέλλη, «ο ειδικόε ανακριτήε κ. Ζαγοριανόε και ο ει- σαγγελέαε κ. Νικολόπουλοε κατέ- σχεσαν 150 κιβώτια τα οποία περιείχαν τα πρωτότυπα έγγραφα και στοιχεία».Ηδη, πάντωε, δόθηκε εντολή από τον πρόεδρο τηε Επιτροπήε κ. Σ. Βαλυράκη προε το ΣΔΟΕ να ερευνήσει το επίμαχο περιεχόμενο των 150 κιβωτίων που κατασχέθηκε από τον Ν.Ζαγορια- νό.

Τ .  Μ Α Ν Τ Ε Λ Η Σ

«Ημουν 
υπουργόδ» 
υποστήριξε 
στον ΔΣ Α
ΑΠΟΚΡΟΥΕΙ ο τ. υπουργόε 
Αν. Μαντέληετιε πειθαρχικέε 
κατηγορίεε που του προσά
πτει ο Δικηγορικόε Σύλλογοε 
Αθηνών, επιμένονταε ότι τα 
εμβάσματα που πήρε από τη 
δίθΐηθηε ήταν χορηγία για την 
προεκλογική περίοδο. Σύμ
φωνα με πληροφορίεε, ο Αν. 
Μαντέληε, που διώκεται πει
θαρχικά για όσα δήλωσε στην 
Εξεταστική Επιτροπή περί χο
ρηγιών, αντέκρουσε το πει
θαρχικό του κατηγορητήριο 
υποστηρίζονταε ότι όταν πήρε 
τιε χορηγίεε ήταν υπουργόε 
και δεν είχε τη δικηγορική ιδι
ότητα, που είχε υποχρεωτικά 
ανασταλεί Κατά τιε ίδιεε πλη
ροφορίεε, επεσήμανε ότι διώ
κεται πειθαρχικά για τιε χορη
γίεε, ενώ δεν έχει ασκηθεί 
καν ποινική δίωξη σε βάροε 
του γι’ αυτέε.

Ε Ι Σ Α Γ Γ Ε Λ Ε Ι Σ

Εξετάζουν 
το αίτημα 
Τσακάλου
ΤΗ ΛΗΨΗ μέτρων ασφαλείαε 
για την πρώην γραμματέα του 
Μ. Χριστοφοράκου, Αικ. Τσα
κάλου, που κατήγγειλε ότι πα- 
ρακολουθείται και ότι φοβάται 
για τη ζωή τηε και τη σωματι
κή τηε ακεραιότητα, εξετά
ζουν οι αρμόδιεε εισαγγελι- 
κέε αρχέε, ενώ σχετικό αίτη
μα έχει υποβληθεί και στο 
υπουργείο Προστασίαε του 
Πολίτη. Ο εισαγγελέαε του 
Αρείου Πάγου Ιω. Τέντεε δια
βίβασε σχετική αναφορά που 
υπέβαλε ο συνήγορόε τηε,
Αλ. Κούγιαε, στον προϊστάμε
νο τηε Εισαγγελίαε Εφετών 
Αθηνών Ιω. Σακελάκο(όπου 
εκκρεμεί η ανάκριση για το 
σκάνδαλο τηε είθπίθηε), προ- 
κειμένου να κρίνει αν πρέπει 
να παραγγείλει τη λήψη συ
γκεκριμένων μέτρων ασφα
λείαε, που θα μπορούσε να εί
ναι μέχρι και ένταξή τηε σε ει
δικό πρόγραμμα προστασίαε 
μαρτύρων.

ν
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Στο ίδιο έργο θεατέβ μετά το πέραε τηε Εξεταστική

Βατοπέδι: Ενα πόρισμα, τα εξήβ... πέντε
Ποια πρόσωπα "δείχνουν" τα πορίσματα των κομμάτων

■ΠΟΙΝΙΚΕΣ ΕΥΘΥΝΕΣ
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Τα κόμματα απέτυχαν 
να εκδώσουν κοινό πόρισμα, 
ενώ δεν συμπεριέλαβαν 
ούτε τιε κοινέε διαπιστώ
σει. Συμφωνία μόνο για 
περαιτέρω διερεύνηση από 
Προανακριτική

ΡΕΠΟΡΤΑΖ

ΛΕΥΤΕΡΗΣ ΓΑΛΑΝΟΣ

Μ ε το ίδιο κακόγουστο φινάλε των πέντε διαφορετικών πορισμάτων -ένα από κάθε κόμμα- έπεσαν οι «τίτλοι τέλοα» και ms δεύτερέ Εξέτασα Kris Ennponris ms BouAris, που διερεύνησε το σκάνδαλο του Βατοπεδίου, καθώε για μία ακόμη φοράτα κόμματα αποδείχτηκαν κατώτερα των περιστάσεων. Μπορούσαν, αλλά δεν θέλησαν την έκδοση κοινού nopiopaios. Επιπλέον, παράτα διαβε- βαιώσεΐδ ότι γίνονταν εξαντλητικέε προσπάθειεβ για κοινέε πορισματικέε θέσεΐδ, εν τέλει δεν συμπεριέλαβαν στο ογκώδεε σώμα των 465 σελίδων ούτε as διαπιστώσει oas οποίεε συμφωνούσαν, οι onoiss είναι καταγε- γραμμένεδ μόνο στα πρακτικά.Χρειάστηκαν 42 συνεδριάσει, δι- άρκειαδ 145 ωρών. Δόθηκαν 5 παρα- τάσεΐδ. Εξετάστηκαν 62 μάρτυρε5. Γράφτηκαν 6.615 σελίδεε πρακτικών. Ωστόσο, το αποτέλεσμα ήταν το ίδιο: Πέντε κόμματα, 5 πορίσματα, με 5 διαφορετικά «δια ταύτα» όσον αφορά as ενδεχόμενεδ ευθύνεδ υπουργών.Τα κόμματα «οχυρώθηκαν» για μία ακόμη φορά πίσω από κομματικά πορίσματα, πολλά σημεία των οποίων είναι αναγραφή (copy paste) από τα πορίσματα m s προηγούμενά Εξετασυκήδ, θυσιάζονταδ την αποκάλυψη m s αλήθειαδ και την υπεράσπιση m s διαφάνεια5 που όλοι υποστηρίζουν όα υπηρετούν.Συμφώνησαν μόνο ότι χρειάζεται περαιτέρω διερεύνηση από Προανακριτική Επιτροπή, για διαφορετικά ωστόσο πολιτικά πρόσωπα, καθώδ, oncos συμβαίνει κάθε φορά στο τέλοε pias Εξε- 
raoaK ris  Ennponris, η κομματική ταυτότητα ενόδ πολιτικού και όχι η ενδεχόμενη ευθύνη του είναι εκείνη που παίζει τελικά καθοριστικό ρόλο για το αν θα μπει ή όχι στο «κάδρο» των ποινικών ευθυνών.Η πρόταση ms ΕξεταστιKris είναι να

στηθούν τουλάχιστο οκτώ (8) κάλπεε, ενδεχομένων και δέκα (10), για να αποφασίσει η Βουλή υπέρ ή κατά τ α  περαιτέρω διερεύνησα από Προανα- κριτική Επιτροπή για τυχόν ποινικέε ευθύνεε ισάριθμων πολιτικών. Πάντων, παραμένει άγνωστο πότε θα συσταθεί η Προανακριτική Επιτροπή, καθώδ το τελευταίο «σενάριο» θέλει να προηγείται η Εξεταστική Επιτροπή για την Οικονομία. Επιπλέον, αρκετά μέλη τ α  Εξεταστικήδ Επιτροπήδ θεωρούν πων θα ήταν καλιπερο να πάρει «αναβολή» έωδ το φθινόπωρο και να περιμένουν τα αποτελέσματα των ελέγχων των τραπεζικών λογαριασμών, καθώδ έωδ τώρα δεν έχει διαπιστωθεί ότι διακινή- θηκε «μαύρο» πολιτικό χρήμα.Το πόρισμα τ α  Επιτροπήδ παραδόθηκε χθεδ το μεσημέρι στον πρόεδρο τ α  Βουλήδ και ανακοινώθηκε το απόγευμα στην Ολομέλεια, ενώ για τη συζήτησή του χρειάζεται πρόταση με τιε υπογραφέ5 60 βουλευτών.Πρωτοβουλία για τη σύσταση Προ- ανακριτικήδ Επιτροπήε μπορούν να αναλάβουν μόνο ΠΑΣΟΚ και ΝΔ καθώδ

χρειάζονται 30 υπογραφέδ. Το ΠΑΣΟΚ ζητά περαιτέρω διερεύνηση για τ ο α  Ε. Μπασιάκο, Π. Δούκα, Αλ. Κοντό, Θ. Ρουσόπουλο, Γ. Βουλγαράκη και Κ. Κιλτίδη, ενώ η ΝΔ προτείνει τ ο α  Γ. Παπακωνσταντίνου και Α. Τσοχατζό- πουλο. Γιατου5 Γ. Δρυ και Απ. Φωτιάδη θα πρέπει να γίνει κοινή πρόταση από τα τρία μικρά κόμματα.Για το ΠΑΣΟΚ και τη ΝΔ υπάρχει ο «φόβοδ» τη5 μυστική5 ψηφοφορία, καθώδ, όταν έρθει η στιγμή τ α  παρα- πομπήε στο δικαστικό συμβούλιο, τότε στην κάλπη μπορεί να εκφραστεί είτε η προσωπική αντιπάθεια είτε η διαμαρτυρία για θέματα ευρύτερα πολιτικήδ. Υπενθυμίζεται ότι για την άσκηση ή μη δίωξη5 χρειάζεται απόλυτη πλειοψηφία του όλου αριθμού των βουλευτών (151 Θετικέ5 ψήφοι).Σε σχέση με το προηγούμενο πορίσμα τα  Εξεταστικήδ, το ΠΑΣΟΚ συμπεριέλαβε στο «κάδρο» των ποινικών ευθυνώντον Κ. Κιλτίδη, μετά τη διαβίβαση στη Βουλή τ α  δικογραφία για τον αποχαρακτηρισμό τ ο α  δ ά σ ο α  στην Ουρανούπολη.

Ο ίδιοε επανήλθε με επιστολή του, στην οποία διευκρινίζει ότι ο τότε προ- ϊστάμενόδ του υπουργόδ, Αλ. Κοντόδ, δεντου παραχώρησε την αρμοδιότητα τ α  Δ ιεύ θ υ νσ α  Πολιτικήε Γ α  που ζήτησε τη γνωμοδότηση του ΝΣΚ. Επιπλέον, το ΠΑΣΟΚ αναγνωρίζει αυτή τη φορά «πολιτικέ5 ευθύνεδ» για τ ο α  πρώην υφυπουργούδ Οικονομικών Γ. Δρυ και Φωτιάδη, σημειώνοντα5 ότι οι αποφάσεΐδ τ ο α  «άνοιξαν για πρώτη φορά το ιδιοκτησιακό τ α  λ ίμ ν α  Βι- οτωνίδαδ», παράτο γεγονόδ ότι σκάνδαλο υλοποιήθηκε από τη ΝΔ.
ΠαραγραφήΗ ΝΔ παίρνει σαφή θέση υπέρ τ α  παραγραφήε των ποινικών ευθυνών για ό λ ο α  τ ο α  πρώην υπουργούς μέχρι τον Σεπτέμβριο του 2007, συμπεραίνει ότι δεν προκύπτει ποινική ευθύνη ούτε υπουργών του ΠΑΣΟΚ, προκειμένου να δώσει «άφεση αμαρτιών» στοά «γαλάζιοα» πρώην υπουρ- γούδ και αναγνωρίζει την ύπαρξη μόνο πολιτικών ευθυνών από το 1998 έωδ σήμερα. «Η τότε κυβέρνηση τ α

ΝΔ μπορεί να κριθεί μόνο πολιτικά, αν, δηλαδή, ορθά επέλεξε την πρακτική των ανταλλαγών, ποινική ευθύνη όμωδ δεν μπορεί, συνολικά, να νοηθεί» σημειώνεται χαρακτηριστικά. Η ΝΔ ζητά περαιτέρω διερεύνηση ποινικών ευθυνών γιατον Γ. Παπακωνσταντίνου, εξαιτίαε τ α  απόφασήδ του να απορρί- ψει γνωμοδότηση του ΝΣΚ για την επανάκτηση των ακινήτων από το Δημόσιο, αλλά και γιατον Α. Τσοχατζό- πουλο, καθώδ θεωρούν ότι ήταν ανε- παρκήε η διερεύνηση των θεμάτων που σχετίζονται με α  αγοραπωλησίεδ τ α  Τ οιτα ο . Το ΚΚΕ επαναλαμβάνει τη θέση του για την ανάγκη διερεύνη- σ α  ποινικών ευθυνώ ν πολιτικών προσώπων, ενώ ΑΑΟΣ και ΣΥΡΙΖΑ δεν ζητούν την παραπομπή Βουλγαράκη, ο ο π ο ία  κατηγόρησε το ΠΑΣΟΚ ότι κινείται στη λογική «δώστε αίμα στην αρένα για να ηρεμήσει ο λαόε».Τέλθ5, σε όλα τα πορίσματα -πλην τ α  ΝΔ- γίνεται ειδική αναφορά για τον «κεντρικό ρόλο συντονισμού» που έπαιξε το Μέγαρο Μαξίμου και ειδικότερα ο Γ. Αγγέλου.

Γιατη συ
ζήτησή του 
χρειάζο
νται υπο- 
γραφέε 60 
βουλευτών


